
  Gudme Lokalhistoriske Forening 

 

Referat fra bestyrelsesmødet tirsdag den 9. maj kl. 19:30 i arkivet. 

Fraværende: Jørgen (afbud) og Leif  

 

1. Godkendelse af referatet fra det seneste møde. 

- referatet blev godkendt og underskrevet. 

2. Siden sidst. 

- besøget ved Klintholm havde 20 tilmeldte deltagere, som efter en kølig vandretur rundt i området 

kunne varme sig ved kaffen og ingeniør Martin Johansens engagerede foredrag om 

affaldshåndteringen på Klintholm. Derudover kunne deltagerne se en lille plancheudstilling om 

kalkudvindingen i området og høre Harald Thomsens beretning om Stenagergårds projekt for 

arbejdsløse i perioden 1980-2008. 

- turen til Frøslev havde 25 tilmeldte. På grund af tekniske problemer levede foredraget om 

Frøslev/Fårhus-lejren ikke helt op til forventningerne, og arrangørerne har da også som 

kompensation tilbudt et gratis foredrag i Gudme ved en senere lejlighed. 

- slægtsforsknings-cafeen er startet så småt - genoptages efter sommerpausen med mere info til 

foreningens medlemmer. 

- arkiverne er i stadig udvikling. Arne opfordrer til at følge med på danskearkiver.dk og slafyn.dk 

 - og også læse mails til vores mailadresser. 

- status vedr. medlemmer/økonomi: Medlemstallet er nu på 162, og foreningens samlede kapital er 

60.544 kr. 

3. Kommende arrangementer. 

- der er i alt 102 tilmeldte til turen til Brahetrolleborg Slot - guiden har accepteret deltagertallet. 

- til besøget på Ring-Andersens Træskibsværft er der foreløbig 20 tilmeldte. 

- turen til Sprogø har nu 30 tilmeldte – nok til at turen kan gennemføres. Der vil ikke blive serveret 

kaffe undervejs. 

- Arne tager kontakt til Jan Høegh vedr. byvandringen i Vormark for at aftale et planlægningsmøde 

i begyndelsen af juni. Fra foreningen deltager Peder, Hans og Arne. Nærmere info om dato til de 

involverede senere. 

- Arne kontakter Syssen Kappel vedr. Flagstad-familiens gamle filmoptagelser. 

Eventuelt. 

Næste møde:   

Tirsdag den 20. juni kl. 19:30 i arkivet. 


